

CAUTION

تحذير

- يرجى التأكد من إغلاق التيار الكهربائي وقراءة هذه التعليمات قبل التركيب.
- يجب استدعاء فني كهربائي مؤهل ومرخص لمساعدتك على التركيب.
- يرجى ملاحظة أن هذه المجموعة من إنارة المسار الموجه متوافقة مع مسار ثنائي الأسلاك فقط.
- هذه المجموعة من إنارة المسار الموجه مناسبة فقط للاستخدام الداخلي. لا تستخدمها في بيئة رطبة.
- إذا كانت الوحدة بحاجة إلى التنظيف، فعليك استخدام قماش مخصص لذلك والتنظيف في اتجاه واحد.
- Please make sure the power off and read this instruction before installation.
- You have to let a qualified licensed electrician help you to install.
- Please note that this series of track lights can only be used in 2wires track.
- This series of track lights is only suitable for indoor use. Do not use in damp environment
- If the light needs to be cleaned, A special fabric should be used, clean it in one direction only.

INSTALLATION STEPS

خطوات التركيب

- الصورة ١: أدر قفل الأمان وموصل الطاقة ليكون متوازيًا مع المسار.
- الصورة ٢: قم بوضع الوحدة في المسار.
- الصورة ٣: يجب تثبيت الوحدة باليد حتى يتم الانتهاء من الخطوة الرابعة.
- الصورة ٤: أدر قفل الأمان وموصل الطاقة إلى الاتجاه المعاكس لإنهاء التثبيت.
- الصورة ٥: قم بتوصيل التيار للتحقق من أن الوحدة تعمل بشكل صحيح.
- يمكن توجيه الوحدة إلى غاية ٣٥٥ درجة أفقيًا و ٩٠ درجة عموديًا. عند القيام بالتوجيه يجب تثبيت صندوق التحكم باليد لتسهيل عملية التوجيه.

- FIG- 1 turn the safety lock and power connector to be parallel to the track.
- FIG- 2 put the light into the track
- FIG- 3 the light needs to be Holden up by hands until the step FIG4 has been finished.
- FIG- 4 Turn the safety lock and power connector to the other side to finish the installation.
- FIG- 5 turn on the power to verify the light works properly.

The light can be adjusted up to 355° horizontally and 90° vertically. When doing the adjustment, the driver box needs to be held by hands to be stable.

